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Številka: 031-0009/2022 
 

ZAPISNIK 
5. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Sevnica, 

ki je bila dne 19. 9. 2023, ob 19. uri, 
v prostorih KS Sevnica, Glavni trg 19a. 

 
Prisotni člani sveta:  
Miran Grubenšek, Janez Pavlič, Novšak Tanja, Stanka Žičkar, Karmen Radi, Božidar 
Groboljšek, Žan Meke, Darja Pompe. 
 
Ostali prisotni: 
Marjetka Flisek, referentka za KS. 
 
Odsotni: 
Irena Klenovšek (opr.), Bernarda Močan (opr.), Betka Salmič (opr.). 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Stanka Žičkar, predsednica sveta KS Sevnica. 
 
Predsedujoča pozdravi člane sveta ter prične sejo.  
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 7 članov sveta KS Sevnica. Svet KS Sevnica je bil sklepčen.  
 
Predsedujoča prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2. Pregled sklepov 4. redne seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 16. 5. 2023, 
3. Obravnava navodila za pripravo predlogov finančnih načrtov kraj.skupnosti za leto 2024, 
4. Obravnava predloga za spremembe in zmanjšanje števila volilnih enot, 
5. Sprejetje sklepa o finančnem transferu za PGD Sevnica, 
6. Pregled gradiva, seznanitev in sprejetje sklepa o kategorizaciji JP v KS Sevnica, 
7.   Obravnava prispelih vlog in aktualna dogajanja, 
8.   Vprašanja in pobude članov sveta KS Sevnica, 
9.   Razno. 
 
Razprave ni.  
 
Sklep: 
Svet soglasno sprejme predlog dnevnega reda.  
Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep sprejet.  
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Ad 2 
Pregled sklepov 4. redne seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 16. 5. 2023 

 
Predsedujoča poda zapisnik v obravnavo in potrditev. Člani sveta so zapisnik prejeli kot 
gradivo. Predsednica pove, da se izid publikacije krajevne skupnosti prestavi na leto 2025.  
 
Razprave ni. 
 
Sklep: 
Svet KS Sevnica se je seznanil s vsebino zapisnika 4 redne seje z dne 16.5.2023 in 
nanj nima pripomb. V potrjeni obliki bo objavljen na spletni strani KS Sevnica. 
Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep sprejet. 
 
→ Ob 19.07 se seji pridruži Darja Pompe. Na seji je prisotnih 8 članov sveta. 
 

Ad 3 
Obravnava navodila za pripravo predlogov finančnih 

načrtov krajevne skupnosti za leto 2024 
 
Gradivo v obliki tabele so člani sveta prejeli skupaj z vabilom na sejo. Predsednica predstavi 
posamezne postavke na prihodkovni in odhodkovni strani.  
Razprave ni.  
 

Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Sevnica se je na svoji 5. redni seji dne, 19. 9. 2023 seznanil s 
predlogom finančnega načrta za leto 2024 in predlaga Občinskemu svetu Občine 
Sevnica, da ga sprejme.  
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 
 
 

Ad 4 
Obravnava predloga za spremembe in zmanjšanje števila volilnih enot 

 
Predsednica članom sveta predstavi poziv Volilne komisije občine Sevnica. Med člani sveta 
poteka razprava. 
 
Sklep: 
Svet KS Sevnica predlaga, da se naselje Pečje uvrsti v 2. volilno enoto, skupaj z 
mestom Sevnica. Člani sveta so mnenja, da se število volišč na območju KS Sevnica 
ne more zmanjšati zaradi prevelikega števila volivcev na posamezno volišče. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet.  
 

Ad 5 
Sprejetje sklepa o finančnem transferu za PGD Sevnica 

 
Predsednica predstavi vlogo PGD Sevnica in omeni, da bo KS Sevnica z donacijo zlati 
donator. Sredstva za investicijski transfer so rezervirana v finančnem načrtu za leto 2023. 
 
Sklep: 
Na podlagi vloge za finančno pomoč pri dograditvi garaž gasilskega doma za gasilsko 
vozilo GVCZD-1 Multistar in dodatno opremo, je svet KS Sevnica na svoji 5. redni seji, 



 3

ki je potekala 20.9.2023 sprejel sklep, da se društvu PGD Sevnica odobri pomoč v 
obliki investicijskega transferja v skupni višini 5.000,00 EUR.  
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet.  
 

Ad 6 
Pregled gradiva, seznanitev in sprejetje sklepa o kategorizaciji JP v KS Sevnica 

 
Predsednica poda članom sveta v pregled gradivo vezano na poziv za pregled stanja in 
zbiranja pobud glede kategorizacije cest v Občini Sevnica. Obravnavana je bila tudi vloga za 
spremembo Odloka o kategorizaciji občinskih cest v občini Sevnica, ki jo je podalo podjetje 
Rafael d.o.o. iz Sevnice dne 8.7.2021 in posredovan odgovor, ki ga je pripravil Oddelek za 
okolje in prostor Občine Sevnica (št. dokumenta 3710-0074/2021 z dne 13.7.2021. 
 
Sklep 1: 
Svet KS Sevnica se strinja s stanjem kategorizacije cest v občini Sevnica, ki je bil 
poslan na sedež Krajevne skupnosti Sevnica dne 5.6.2023. Nanj nima pripomb. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 
 
Sklep 2: 
Svet KS Sevnica se strinja z odgovorom Občine Sevnica vezano na vlogo podjetja 
Rafael d.o.o. Sevnica (št. dokumenta 3710-0074/2021 z dne 13.7.2021).  
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 

Ad 7 
Obravnava prispelih vlog in aktualna dogajanja 

 
Predsednica člane sveta seznani z aktualnimi novicami: 

- V avgustovskem deževju se je pojavil plaz pri objektu Tihole na Ledini. Krajani so 
cesto očistili. Potrebna je postavitev opornega zidu s kamni.  

- Za tovarno Lisca se izvajajo gradbena dela. Prišlo je do poškodbe občinske ceste, ki 
bo sanirana po končanju gradbenih del. Podjetje Lisca je v gradnjo vključilo tudi dva 
zbiralnika požarne vode. Prebivalci Cankarjeve ulice so izrazili željo po izgradnji 
pločnika. Predvidena je postavitev enega kandelabra javne razsvetljave.  

- Gradnja dozidave mrliške vežica je v dokončevanju. Znesek investicije, ki bremeni 
proračun krajevne skupnosti znaša 19.962,00 EUR. Ob razpravi Miran Grubenšek 
poda pobudo za širitev parkirišča ob pokopališču. Razprava teče tudi o ostalih 
parkiriščih v Sevnici. Člani sveta so mnenja, da so parkirišča preozka. Smiselno bi jih 
bilo razširiti.  

- Predsednica člane sveta seznani s sklepom o višini kvote za financiranje krajevnih 
skupnosti občine Sevnica za leto 2024. 

- Končana je investicija sanacije plazu v Lončarjevem Dolu. Končna vrednost 
investicije je 45.981,19 EUR.  

- Iz naslova dobave gramoza je ostalo še prostih sredstev, zato predsednica člane 
sveta pozove k razmisleku o morebitno potrebnih gramoznih ureditvah.  

- Iz naslova globinskih sanacij se je uredila kanalizacija v Dobjem. Potrebno je še 
urediti globinsko sanacijo pri Jerneju Živkovič (Krulejeva ulica), sanacijo usada na 
Cesti na grad in sanacijo 20 m odseka ceste pri Zmagu Grabrijan proti vodnemu 
zajetju.  

- Pripravljena je potrebna dokumentacija za realizacijo investicije sanacije javne poti na 
Ledini v izmeri 50 0m1. Investicija se bo izvajala v proračunskem letu 2024, ker v 
trenutnem finančnem načrtu ni zagotovljenih zadostnih virov financiranja. Ocena 
vrednosti investicije za pripravljalna dela znaša 42.000,00 EUR. 
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- V proračunskem letu 2025 je skladno s prejeto vlogo predvidena sanacija ceste v 
Podgorici, v dolžini cca 500 m1 (od vodnega zajetja proti domačiji Andrejčič).  

 
 

Ad 7 
Vprašanja in pobude članov sveta KS Sevnica 

 
Miran Grubenšek vezano na pobudo krajanov izpostavi pobudo za zaris varne poti v šolo od 
bloka Trg svobode 13. Med člani sveta poteka razprava o varnosti otrok v cestnem prometu 
na lokaciji Trg svobode 13 do OŠ Sevnica.  
 
Predsednica pove, da je bilo opaženo krušenje ometa iz Slomškovega doma.  
 
Iz naslova participativnega proračuna Občine Sevnica bodo postavljeni koški. 
 
Parkirišče Pod Vrtačo je končano in je v fazi pridobivanja uporabnega dovoljenja.  
 
Izvedena je asfaltacija pri AMd-ju. Del posega je tudi na javni poti, katerega bo financirala KS 
Sevnica.  
 
Tanja Novšak podaja pobudo iz naslova varstva v prometu posek kostanjev pri objektu 
Rdečega križa.   

 
Ad 7 

Razno 
Pri točki razno ni bilo dodatne vsebine.  
 
Predsedujoča se zahvali za udeležbo na seji.  
 
Seja zaključena ob 19.57 uri.  
 
Zapisala:  
Marjetka Flisek 
         Stanislava Žičkar 
                 Predsednica sveta KS Sevnica 


